
Намаляват наемите на общинския пазар за година  
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От 12 до 20 % ще бъдат намалени наемите за обекти на общинския пазар, заради 
участието на търговци със собствени средства в реконструкцията им. Решението е 
прието на заседание на общинския съвет днес. По-ниските наеми ще се плащат в 
продължение на година.В Общинския съвет е внесена подписка от 240 наематели в 
подкрепа на по-ниски наеми с 10%. Поредна декларация до Народното събрание и 
Министерски съвет срещу закриване на институции гласува Общинският съвет. По 
предложение Пламен Трифонов бе приет призив срещу намерението на правителството 
да закрие видинския клон на дружество Напоителни системи. В края на април 
съветниците гласуваха друга декларация срещу закриването и изнасянето на 14 
структури на държавната администрация от областта. „Учудващо и възмутително е 
това отношение към Видин”- се казва в поредната декларация на общинския съвет. В 
текста се пояснява още, че във Враца или Монтана, където ще бъде ръководството  на
дружество отводнителните съоръжения и язовири са значително по-малко  отколкото
във Видин.Дружеството стопанисва и дигите, предпазващи от високи води  на река
Дунав.  радио гама
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